009475

Blueish Tree Mirror

Picture Description?)

Abstract photograph featuring distorted reflections of bare trees against a light background, creating a
textured and atmospheric effect.

Analysis?)

This photograph captures the ethereal beauty of nature through reflection. Silhouetted trees are dis-
torted and abstracted by the rippling surface of water, creating an impressionistic scene. The interplay of
light and shadow, combined with the fluid distortion, evokes a sense of tranquility and mystery, blurring
the line between reality and perception.
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Picture Data

009475 - Blueish Tree Mirror

Type / Size By
Exposure Digital Frank Titze
Developing — —
Enlarging — —
Scanning — —
Processing Digital Frank Titze
Exposure Processing Published
Dates 01/2021 08/2021 05/2022
Width Height Bits/Color
Original Size 6877 px 4912 px 16
Ratio ca. 1.40 1 —
Exposure 24x36 mm
Location —

Title (German)

Blaulicher Baumspiegel

Remarks

DText is Al generated - NOT reviewed and/or corrected
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      Abstract photograph featuring distorted reflections of bare trees against a light background, creating a textured and atmospheric effect.
    
    
      Abstraktes Bild mit verzerrten Spiegelungen kahler Bäume vor einem hellen Hintergrund, das einen strukturierten und atmosphärischen Effekt erzeugt.
    
    
      This photograph captures the ethereal beauty of nature through reflection. Silhouetted trees are distorted and abstracted by the rippling surface of water, creating an impressionistic scene. The interplay of light and shadow, combined with the fluid distortion, evokes a sense of tranquility and mystery, blurring the line between reality and perception.
    
    
      Diese Fotografie fängt die ätherische Schönheit der Natur durch Spiegelung ein. Silhouettierte Bäume werden durch die wellenförmige Wasseroberfläche verzerrt und abstrahiert, wodurch eine impressionistische Szene entsteht. Das Zusammenspiel von Licht und Schatten, kombiniert mit der fließenden Verzerrung, erzeugt ein Gefühl von Ruhe und Mysterium und verwischt die Grenze zwischen Realität und Wahrnehmung.
    
  
  
    25.06.25
  

